
參加者均可獲贈精美紀念包。
Participants will be given complimentary walker pack.

額外籌款$199可以獲贈精美慈善行T恤。
Extra donation of $199 can get a 
Charity Walk T-shirt.

地點 Venue
清水灣鄉村俱樂部 
The Clearwater Bay Golf & Country Club
香港新界清水灣大坳門路139號
139 Tai Au Mun Road, Clearwater Bay, 
New Territories

  WALK-BL-LFT-24-11

請將善款連同表格及銀行存款單於截止日期前以下列其中一種方式交回。如以支票支付，請連同表格一併寄回以下地址。Please submit this form together with bank 
deposit slip via one of the following methods.  For cheque, please send together with this form to the following address.

WhatsApp
9205 7784   

電郵 Email
crd@hohcs.org.hk

郵寄 Mail
新界將軍澳靈實路7號基督教靈實協會傳訊及籌募部  
Communications and Resource Development Dept, Haven of Hope Christian Service, 7 Haven of Hope Road, Tseung Kwan O, NT, HK

贊助Sponsor 截止日期 Closing date: 4 December 2024

組別及最低籌款額 Category and the Minimum Fundraising Amount
捐款贊助 

Donation Amount

鳴謝 
Acknowledgement

鑽石贊助 
Diamond Sponsor 

HK$ 200,000

紅寶石贊助 
Ruby Sponsor 

HK$ 100,000

金贊助 
Gold Sponsor 

HK$ 50,000

銀贊助 
Silver Sponsor 

HK$ 20,000

銅贊助 
Bronze Sponsor 

HK$ 5,000

「 行出希望」靈實慈善行2024 參加名額
Quotas for “WALK FOR HOPE” HOHCS Charity Walk 2024 50 30 20 10 5

於開幕儀式口頭鳴謝
MC verbal acknowledgement in Opening Ceremony

商標刊於大會宣傳物品及開幕儀式背景板上刊登商標
Logo appearance on event communication materials and at the 
main backdrop

「靈感 Haven of Hope News」專訪  
Free interview in Haven of Hope Christian Service’s Newsletter  
(約 17,000 印刷量 around 17,000 circulations)

2 頁Page 1 頁Page - - -

獎盃/獎項/紀念包禮品贊助 Trophies/Awards/Souvenir Pack Sponsor
歡迎贊助各式獎盃/獎項/紀念包禮品 All kinds of sponsorship for trophies, awards or souvenir pack are welcomed

預計約有500 - 800人參加,共需要500 - 800個紀念包
Around 500 - 800 participants is expected, therefore 500 - 800 souvenir packs are required 

共有4個獎項(每個獎項都設有獎盃及獎品),分別有:
4 Prizes in total (trophy and award will be provided for each group), including:
‧個人最高籌款獎 Top Fundraiser (Individual)
‧ 家庭最高籌款獎 Top Fundraiser (Family)
‧ 團體最高籌款獎 Top Fundraiser (Team)
‧ 攝影比賽﹙公開組冠軍﹚ Photo Competition (Champion of Open Group)
‧ 攝影比賽﹙12歲以下組別冠軍﹚ Photo Competition (Champion of Age below 12)

鳴謝 Acknowledgement
‧ 於開幕儀式口頭鳴謝 MC verbal acknowledgement in Opening Ceremony
‧ 商標刊於大會宣傳物品及開幕儀式背景板上刊登商標 
    Logo appearance on event communication materials and at the main backdrop

獎盃/獎項/紀念包禮品  Trophies/Awards/Souvenir Pack 數量 Quantity 總值 Value

贊助人資料  Sponsor Information
公司 / 贊助人名稱 
Company / Sponsor Name

聯絡人姓名 
Name 先生Mr/ 女士Mrs/ 小姐Ms

英文姓名 
Name in English

中文姓名 
Name in Chinese

聯絡電話 
Contact No.

電郵  
Email

聯絡地址 Address

鳴謝芳名 Name for Acknowledgement

收據抬頭芳名 Name for Receipt



報名 Registration 截止日期 Closing date: 4 December 2024
組別及最低籌款額 Category and the Minimum Fundraising Amount

 個人 Individual  
    $380

 家庭 Family  
    $600 

最多4 人。 
Maximum 4 pax.  

  團體/企業
    Team/Corporate  

每隊最多 10 人。 
Each team consists of maximum 10 pax.

總參加人數 Total No. of Participant 總參加人數 Total No. of Participant

參加者資料 Participant Information
個人Individual / 家庭聯絡人 Family Key Contact / 團體隊長Team Leader / 贊助單位聯絡人 Sponsor Key Contact

公司/團體中文名稱 (如適用) 
Company or Team Name in Chinese (if applicable)

公司/團體英文名稱 (如適用) 
Company or Team Name in English (if applicable)

英文姓氏 
Surname in English

英文名字 
Given Name in English

中文姓名 
Name in Chinese

性別 Gender    男 Male       女 Female  聯絡電話 Contact No.

聯絡地址 Address

電郵 Email

緊急聯絡人姓名 
Name of Emergency Contact Person

緊急聯絡人之聯絡電話 
Contact No. of Emergency Contact Person

其他成員名稱 Other Members Information  (家庭 Family / 團體Team / 贊助 Sponsor)
12歲或以下參加者請註明年齡。 Please specify the age if the participant is 12 years old or younger.

(1) (2) (3) (4)

(5) (6) (7) (8)

(9)  如有需要請自行影印此表格。Please make photocopy of the form if necessary.

預訂慈善行 T 恤 Pre-order Charity Walk T-shirt [義賣價 Charity Price $199/件pc]
T恤尺碼 T-shirt (Size) 小童 Child

100
小童 Child

110
小童 Child

120
小童 Child

130
小童 Child

140
細碼 

S
中碼 

M
大碼 

L
加大碼 
 XL

加加大碼 
XXL

衣長Length (厘米/cm) 45 48 51 54 57 65 67 69 71 73

胸闊Chest Width (厘米/cm) 35 37 39 41 43 90 94 98 102 106

數量Quantity (件/piece)

穿梭巴士服務 Shuttle Bus Service

將軍澳港鐵站B1出口 Tseung Kwan O MTR Station Exit B1 <－> 場地 Venue     
請預先登記，座位有限，先到先得。 Pre-register required. Limited Seating. First-Come, First-Served.   

   需要 Yes    座位數量 No. of Seat(s)

駕車前往場地並需預留泊位 Drive to the Venue and Request to Reserve a Parking Space

請預先登記，泊位有限，先到先得。Pre-register required. Limited Parking Space. First-Come, First-Served.

  需預留泊位 Request to Reserve a Parking Space 車牌號碼 Car Licence Plate Number

贊助人捐款資料 Information of Sponsor

 (個人Individual / 家庭 Family / 團體Team)

編號 No. 贊助人姓名 ／公司名稱 Name of Sponsor / Company 贊助金額 Amount  (HK$) 收據 Receipt (Y/N)

1.

2.

3.

(如表格不敷應用，可自行影印。If extra forms are required, please feel free to make photocopies.) 總計 Total: HK$

備註 Remarks：
• 凡贊助港幣100元或以上者，可獲發收據。Receipt will be issued for sponsorship of HK$100 or above.
• 收據上的名稱，與表格內贊助人姓名/公司名稱相同。Name on the receipt must be the same as the sponsor/company shown on the registration form.
• 正式收據將於活動後60天內發出。Official receipt will be sent out within 60 days after the event.
• 靈實將會把團體贊助人之收據郵寄予聯絡人，並由聯絡人代為分發給贊助人。Haven of Hope Christian Service (HOHCS) will mail the receipt(s) for team sponsorship to the contact person for his/her 

distribution to the sponsor.

慷慨捐款 Generous Donation
  本人／機構／團體／企業未能參與『清水灣鄉村俱樂部‧基督教靈實協會「行出希望」靈實慈善行2024』，但樂意捐款支持是次活動。

      I/The organization/The group/The corporate cannot take part in “The Clearwater Bay Golf and Country Club • Haven of Hope Christian Service ‘Walk For Hope’ HOHCS 
Charity Walk 2024”, but am/is willing to make donation to support the event.

捐款金額 Donation amount：   $2,000       $1,000       其他 Others $

  請寄回正式收據予本人／機構／團體／企業  Please mail the official receipt to me/the organization/group/the corporate

捐款人／機構／團體／企業名稱 Name of donor/organization/group/corporate

收據抬頭 Name on Receipt

聯絡人姓名 Name of Contact Person 聯絡電話 Contact No 電郵地址 Email

通訊地址 Correspondence Address

捐款方法 Donation Methods

總額 Total Amount

  直接捐款 Bank Deposit
請將捐款存入靈實「中國銀行」戶口 012-874-1-035785-2，並將銀行存款單連同此表格，郵寄至「新界將軍澳靈實路7號基督教靈實協會傳訊及籌募部」收。
Please deposit to HOHCS’ Bank of China (BOC) account 012-874-1-035785-2 and send the deposit slip, along with this form, to the Communications and Resource 
Development Department, Haven of Hope Christian Service, 7 Haven of Hope Road, Tseung Kwan O, New Territories. 

  信用卡捐款 Credit Card  Visa       Master       AE 

信用卡號碼 Credit Card No. - - - 有效日期 Expiry Date (月月mm /年年yy)

持卡人姓名  
      Name of Card Holder

持卡人簽署  
Signature of Card Holder

  支票捐款 Crossed Cheque ( 支票號碼 Cheque No.：__________________________ )
請於劃線支票抬頭寫上「基督教靈實協會」，並連同此表格寄回「新界將軍澳靈實路7號基督教靈實協會傳訊及籌募部」收。
Please made the cheque payable to “Haven of Hope Christian Service” and send it, along with this form, to the Communications and Resource Development Department, 
Haven of Hope Christian Service, 7 Haven of Hope Road, Tseung Kwan O, New Territories.

豁免法律責任及聲明 Waiver of Liability and Declaration
謹此聲明本人參與『清水灣鄉村俱樂部‧基督教靈實協會「行出希望」靈實慈善行2024』，並願意遵守由基督教靈實協會、所有贊助商及支持是次活動之團體〔以下簡稱「大會」〕所訂的規則，當中包括：I.本人在
登記表格及相關文件提供的資料均正確無誤。II.本人已進行足夠訓練，且身體狀態良好，具備可以完成是項活動之條件，並可自行承擔所有責任。III.本人自願參加是次活動，並已考慮及明白相關的風險及責任，亦
會自行購買相關的個人意外保險。IV.本人同意授權大會及傳媒使用相關的活動相片、錄影片段、錄音片段或任何資料及記錄，作為活動推廣及宣傳之用。V. 本人同意接受大會有關活動的宣傳資料及訊息。
I hereby declare participation of “The Clearwater Bay Golf and Country Club • Haven of Hope Christian Service ‘Walk For Hope’ HOHCS Charity Walk 2024”, and willing to comply with the regulations stipulated by 
the HOHCS, all sponsors and supporting groups of this event (refer to as “The organizer” below), including: I. The information that I provide on the registration form and the relevant documents are accurate and 
correct. II. I have undergone enough training and in good physical condition with the ability to complete the event, and will solely undertake all the responsibilities. III. I volunteer to participate in this event, and have 
duly considered and understood the relating risks and responsibilities. I will purchase personal accident insurance plan for the event. IV. I agree to authorise the organizer and media use of the relevant event photos, 
video clips, audio recordings or other information and records for promotion and publicity. V. I agree to receive publicity materials and information from the organizer.  

  本人 明白及同意 豁免法律責任及聲明。 I read and understand the waiver of liability and declaration.

個人資料收集聲明 Statements on Personal Data Collection
基督教靈實協會 (下稱靈實) 尊重  閣下所提交的個人資料，您所提供的個人資料只限用於靈實發出捐款收據、通訊、籌募經費及收集捐款者意見之用。在未得您的事先同意前，我們不會向其他人士或機構披露
所收集的個人資料。靈實並會確保所有個人資料都根據《個人資料(私隱)條例》所載的規定妥善保存及使用。如  閣下需要查閱或修正你的個人資料，請在辦公時間內致電2703 3290，電郵至 privacy@hohcs.org.hk    
或致函至香港新界將軍澳靈實路7號與本會傳訊及籌募部聯絡。
Haven of Hope Christian Service (hereafter as “HOHCS”) respects the personal information that you provide. Your personal information will be solely used for the purposes of sending donation receipts by HOHCS, 
communication, fundraising appeals and collection of donors’ opinions. We will not disclose your personal information to any third parties or organizations without your prior consent. HOHCS ascertains the 
preservation and usage of all the personal information in strict adherence to the relevant provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance. If you wish to access to or correct your personal information, please 
contact: 2703 3290 during office hours, email to privacy@hohcs.org.hk, or mail to: The Communications and Resource Development Department, Haven of Hope Christian Service, 7 Haven of Hope Road, Tseung 
Kwan O, New Territories. 

 本人同意基督教靈實協會及其服務單位使用本人之個人資料傳遞服務通訊、活動宣傳、發出捐款收據及慈善籌款募捐之用。I agreed that HOHCS and its service units use my personal information for communication, 

publicity of activities, sending donation receipts and fundraising purposes.

活動條款及細則 Terms & Conditions
1.大會將於活動當日進行拍攝，用作推廣義務工作。2.大會已購買第三者保險，建議參加者如有需要，可自行購買個人及其他有關保險。3.大會建議參加者在登記前及參加活動前先行諮詢醫生意見。4.大會保留
本活動之最終決定權，任何有關活動的臨時活動改動或消息，將以「基督教靈實協會」Facebook專頁及官方網頁公佈為準。5.所有獎項均根據大會記錄為準。大會不設上訴機制，並保留最終決定權。6.所有獎
項只會於指定時間頒發，不設補領、預領和代領。7.登記表格一經遞交，即代表相關人士確認及同意接受一切活動的規則、條款和安排。8.大會擁有修改及解釋以上規則的權利，而不作另行通知。如有任何爭
議，大會保留就爭議及與此活動有關任何問題之最終決定權。
1.The organizer will conduct shooting on the event day for promotion of volunteer work. 2. The organizer has purchased third party insurance. If needed, participant can purchase his/her own personal or other 
related insurance. 3. The organizer suggests participant to consult doctor’s advice to make sure if his/her physical condition is suitable for the walk before registration and participation in the event. 4. The organizer 
deserves the right of final decision. Any changes or information with regard to the contingent measures for the event announced by the organizer and posted on the organizer’s Facebook page and official website 
shall prevail. 5. All awards will be based on the organizer’s official record. There will be no appealing mechanism, and the organizer reserves the right of final decision. 6.All the awards will only be presented at 
the designated time, and there will be no replacement, pre-collection or collection on behalf of the winners. 7. Upon submission of the registration form, it would mean that the participant acknowledges and agrees 
to accept all the race requirements, regulations and arrangements. 8. The organizer reserves the right of amending and explaining the above regulations, without prior notice.

捐款人簽署或機構／團體／企業蓋印 
Signature of donor or company chop of organization/group/corporate

日期Date

慷慨捐款 Generous Donation
  本人／機構／團體／企業未能參與『清水灣鄉村俱樂部‧基督教靈實協會「行出希望」靈實慈善行2024』，但樂意捐款支持是次活動。

      I/The organization/The group/The corporate cannot take part in “The Clearwater Bay Golf and Country Club • Haven of Hope Christian Service ‘Walk For Hope’ HOHCS 
Charity Walk 2024”, but am/is willing to make donation to support the event.

捐款金額 Donation amount：   $2,000       $1,000       其他 Others $

  請寄回正式收據予本人／機構／團體／企業  Please mail the official receipt to me/the organization/group/the corporate

捐款人／機構／團體／企業名稱 Name of donor/organization/group/corporate

收據抬頭 Name on Receipt

聯絡人姓名 Name of Contact Person 聯絡電話 Contact No 電郵地址 Email

通訊地址 Correspondence Address

捐款方法 Donation Methods

總額 Total Amount

  直接捐款 Bank Deposit
請將捐款存入靈實「中國銀行」戶口 012-874-1-035785-2，並將銀行存款單連同此表格，郵寄至「新界將軍澳靈實路7號基督教靈實協會傳訊及籌募部」收。
Please deposit to HOHCS’ Bank of China (BOC) account 012-874-1-035785-2 and send the deposit slip, along with this form, to the Communications and Resource 
Development Department, Haven of Hope Christian Service, 7 Haven of Hope Road, Tseung Kwan O, New Territories. 

  信用卡捐款 Credit Card  Visa       Master       AE 

信用卡號碼 Credit Card No. - - - 有效日期 Expiry Date (月月mm /年年yy)

持卡人姓名  
      Name of Card Holder

持卡人簽署  
Signature of Card Holder

  支票捐款 Crossed Cheque ( 支票號碼 Cheque No.：__________________________ )
請於劃線支票抬頭寫上「基督教靈實協會」，並連同此表格寄回「新界將軍澳靈實路7號基督教靈實協會傳訊及籌募部」收。
Please made the cheque payable to “Haven of Hope Christian Service” and send it, along with this form, to the Communications and Resource Development Department, 
Haven of Hope Christian Service, 7 Haven of Hope Road, Tseung Kwan O, New Territories.

豁免法律責任及聲明 Waiver of Liability and Declaration
謹此聲明本人參與『清水灣鄉村俱樂部‧基督教靈實協會「行出希望」靈實慈善行2024』，並願意遵守由基督教靈實協會、所有贊助商及支持是次活動之團體〔以下簡稱「大會」〕所訂的規則，當中包括：I.本人在
登記表格及相關文件提供的資料均正確無誤。II.本人已進行足夠訓練，且身體狀態良好，具備可以完成是項活動之條件，並可自行承擔所有責任。III.本人自願參加是次活動，並已考慮及明白相關的風險及責任，亦
會自行購買相關的個人意外保險。IV.本人同意授權大會及傳媒使用相關的活動相片、錄影片段、錄音片段或任何資料及記錄，作為活動推廣及宣傳之用。V. 本人同意接受大會有關活動的宣傳資料及訊息。
I hereby declare participation of “The Clearwater Bay Golf and Country Club • Haven of Hope Christian Service ‘Walk For Hope’ HOHCS Charity Walk 2024”, and willing to comply with the regulations stipulated by 
the HOHCS, all sponsors and supporting groups of this event (refer to as “The organizer” below), including: I. The information that I provide on the registration form and the relevant documents are accurate and 
correct. II. I have undergone enough training and in good physical condition with the ability to complete the event, and will solely undertake all the responsibilities. III. I volunteer to participate in this event, and have 
duly considered and understood the relating risks and responsibilities. I will purchase personal accident insurance plan for the event. IV. I agree to authorise the organizer and media use of the relevant event photos, 
video clips, audio recordings or other information and records for promotion and publicity. V. I agree to receive publicity materials and information from the organizer.  

  本人 明白及同意 豁免法律責任及聲明。 I read and understand the waiver of liability and declaration.

個人資料收集聲明 Statements on Personal Data Collection
基督教靈實協會 (下稱靈實) 尊重  閣下所提交的個人資料，您所提供的個人資料只限用於靈實發出捐款收據、通訊、籌募經費及收集捐款者意見之用。在未得您的事先同意前，我們不會向其他人士或機構披露
所收集的個人資料。靈實並會確保所有個人資料都根據《個人資料(私隱)條例》所載的規定妥善保存及使用。如  閣下需要查閱或修正你的個人資料，請在辦公時間內致電2703 3290，電郵至 privacy@hohcs.org.hk    
或致函至香港新界將軍澳靈實路7號與本會傳訊及籌募部聯絡。
Haven of Hope Christian Service (hereafter as “HOHCS”) respects the personal information that you provide. Your personal information will be solely used for the purposes of sending donation receipts by HOHCS, 
communication, fundraising appeals and collection of donors’ opinions. We will not disclose your personal information to any third parties or organizations without your prior consent. HOHCS ascertains the 
preservation and usage of all the personal information in strict adherence to the relevant provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance. If you wish to access to or correct your personal information, please 
contact: 2703 3290 during office hours, email to privacy@hohcs.org.hk, or mail to: The Communications and Resource Development Department, Haven of Hope Christian Service, 7 Haven of Hope Road, Tseung 
Kwan O, New Territories. 

 本人同意基督教靈實協會及其服務單位使用本人之個人資料傳遞服務通訊、活動宣傳、發出捐款收據及慈善籌款募捐之用。I agreed that HOHCS and its service units use my personal information for communication, 

publicity of activities, sending donation receipts and fundraising purposes.

活動條款及細則 Terms & Conditions
1.大會將於活動當日進行拍攝，用作推廣義務工作。2.大會已購買第三者保險，建議參加者如有需要，可自行購買個人及其他有關保險。3.大會建議參加者在登記前及參加活動前先行諮詢醫生意見。4.大會保留
本活動之最終決定權，任何有關活動的臨時活動改動或消息，將以「基督教靈實協會」Facebook專頁及官方網頁公佈為準。5.所有獎項均根據大會記錄為準。大會不設上訴機制，並保留最終決定權。6.所有獎
項只會於指定時間頒發，不設補領、預領和代領。7.登記表格一經遞交，即代表相關人士確認及同意接受一切活動的規則、條款和安排。8.大會擁有修改及解釋以上規則的權利，而不作另行通知。如有任何爭
議，大會保留就爭議及與此活動有關任何問題之最終決定權。
1.The organizer will conduct shooting on the event day for promotion of volunteer work. 2. The organizer has purchased third party insurance. If needed, participant can purchase his/her own personal or other 
related insurance. 3. The organizer suggests participant to consult doctor’s advice to make sure if his/her physical condition is suitable for the walk before registration and participation in the event. 4. The organizer 
deserves the right of final decision. Any changes or information with regard to the contingent measures for the event announced by the organizer and posted on the organizer’s Facebook page and official website 
shall prevail. 5. All awards will be based on the organizer’s official record. There will be no appealing mechanism, and the organizer reserves the right of final decision. 6.All the awards will only be presented at 
the designated time, and there will be no replacement, pre-collection or collection on behalf of the winners. 7. Upon submission of the registration form, it would mean that the participant acknowledges and agrees 
to accept all the race requirements, regulations and arrangements. 8. The organizer reserves the right of amending and explaining the above regulations, without prior notice.

捐款人簽署或機構／團體／企業蓋印 
Signature of donor or company chop of organization/group/corporate

日期Date日期 Date



報名 Registration 截止日期 Closing date: 4 December 2024
組別及最低籌款額 Category and the Minimum Fundraising Amount

 個人 Individual  
    $380

 家庭 Family  
    $600 

最多4 人。 
Maximum 4 pax.  

  團體/企業
    Team/Corporate  

每隊最多 10 人。 
Each team consists of maximum 10 pax.

總參加人數 Total No. of Participant 總參加人數 Total No. of Participant

參加者資料 Participant Information
個人Individual / 家庭聯絡人 Family Key Contact / 團體隊長Team Leader / 贊助單位聯絡人 Sponsor Key Contact

公司/團體中文名稱 (如適用) 
Company or Team Name in Chinese (if applicable)

公司/團體英文名稱 (如適用) 
Company or Team Name in English (if applicable)

英文姓氏 
Surname in English

英文名字 
Given Name in English

中文姓名 
Name in Chinese

性別 Gender    男 Male       女 Female  聯絡電話 Contact No.

聯絡地址 Address

電郵 Email

緊急聯絡人姓名 
Name of Emergency Contact Person

緊急聯絡人之聯絡電話 
Contact No. of Emergency Contact Person

其他成員名稱 Other Members Information  (家庭 Family / 團體Team / 贊助 Sponsor)
12歲或以下參加者請註明年齡。 Please specify the age if the participant is 12 years old or younger.

(1) (2) (3) (4)

(5) (6) (7) (8)

(9)  如有需要請自行影印此表格。Please make photocopy of the form if necessary.

預訂慈善行 T 恤 Pre-order Charity Walk T-shirt [義賣價 Charity Price $199/件pc]
T恤尺碼 T-shirt (Size) 小童 Child

100
小童 Child

110
小童 Child

120
小童 Child

130
小童 Child

140
細碼 

S
中碼 

M
大碼 

L
加大碼 
 XL

加加大碼 
XXL

衣長Length (厘米/cm) 45 48 51 54 57 65 67 69 71 73

胸闊Chest Width (厘米/cm) 35 37 39 41 43 90 94 98 102 106

數量Quantity (件/piece)

穿梭巴士服務 Shuttle Bus Service

將軍澳港鐵站B1出口 Tseung Kwan O MTR Station Exit B1 <－> 場地 Venue     
請預先登記，座位有限，先到先得。 Pre-register required. Limited Seating. First-Come, First-Served.   

   需要 Yes    座位數量 No. of Seat(s)

駕車前往場地並需預留泊位 Drive to the Venue and Request to Reserve a Parking Space

請預先登記，泊位有限，先到先得。Pre-register required. Limited Parking Space. First-Come, First-Served.

  需預留泊位 Request to Reserve a Parking Space 車牌號碼 Car Licence Plate Number

贊助人捐款資料 Information of Sponsor

 (個人Individual / 家庭 Family / 團體Team)

編號 No. 贊助人姓名 ／公司名稱 Name of Sponsor / Company 贊助金額 Amount  (HK$) 收據 Receipt (Y/N)

1.

2.

3.

(如表格不敷應用，可自行影印。If extra forms are required, please feel free to make photocopies.) 總計 Total: HK$

備註 Remarks：
• 凡贊助港幣100元或以上者，可獲發收據。Receipt will be issued for sponsorship of HK$100 or above.
• 收據上的名稱，與表格內贊助人姓名/公司名稱相同。Name on the receipt must be the same as the sponsor/company shown on the registration form.
• 正式收據將於活動後60天內發出。Official receipt will be sent out within 60 days after the event.
• 靈實將會把團體贊助人之收據郵寄予聯絡人，並由聯絡人代為分發給贊助人。Haven of Hope Christian Service (HOHCS) will mail the receipt(s) for team sponsorship to the contact person for his/her 

distribution to the sponsor.

慷慨捐款 Generous Donation
  本人／機構／團體／企業未能參與『清水灣鄉村俱樂部‧基督教靈實協會「行出希望」靈實慈善行2024』，但樂意捐款支持是次活動。

      I/The organization/The group/The corporate cannot take part in “The Clearwater Bay Golf and Country Club • Haven of Hope Christian Service ‘Walk For Hope’ HOHCS 
Charity Walk 2024”, but am/is willing to make donation to support the event.

捐款金額 Donation amount：   $2,000       $1,000       其他 Others $

  請寄回正式收據予本人／機構／團體／企業  Please mail the official receipt to me/the organization/group/the corporate

捐款人／機構／團體／企業名稱 Name of donor/organization/group/corporate

收據抬頭 Name on Receipt

聯絡人姓名 Name of Contact Person 聯絡電話 Contact No 電郵地址 Email

通訊地址 Correspondence Address

捐款方法 Donation Methods

總額 Total Amount

  直接捐款 Bank Deposit
請將捐款存入靈實「中國銀行」戶口 012-874-1-035785-2，並將銀行存款單連同此表格，郵寄至「新界將軍澳靈實路7號基督教靈實協會傳訊及籌募部」收。
Please deposit to HOHCS’ Bank of China (BOC) account 012-874-1-035785-2 and send the deposit slip, along with this form, to the Communications and Resource 
Development Department, Haven of Hope Christian Service, 7 Haven of Hope Road, Tseung Kwan O, New Territories. 

  信用卡捐款 Credit Card  Visa       Master       AE 

信用卡號碼 Credit Card No. - - - 有效日期 Expiry Date (月月mm /年年yy)

持卡人姓名  
      Name of Card Holder

持卡人簽署  
Signature of Card Holder

  支票捐款 Crossed Cheque ( 支票號碼 Cheque No.：__________________________ )
請於劃線支票抬頭寫上「基督教靈實協會」，並連同此表格寄回「新界將軍澳靈實路7號基督教靈實協會傳訊及籌募部」收。
Please made the cheque payable to “Haven of Hope Christian Service” and send it, along with this form, to the Communications and Resource Development Department, 
Haven of Hope Christian Service, 7 Haven of Hope Road, Tseung Kwan O, New Territories.

豁免法律責任及聲明 Waiver of Liability and Declaration
謹此聲明本人參與『清水灣鄉村俱樂部‧基督教靈實協會「行出希望」靈實慈善行2024』，並願意遵守由基督教靈實協會、所有贊助商及支持是次活動之團體〔以下簡稱「大會」〕所訂的規則，當中包括：I.本人在
登記表格及相關文件提供的資料均正確無誤。II.本人已進行足夠訓練，且身體狀態良好，具備可以完成是項活動之條件，並可自行承擔所有責任。III.本人自願參加是次活動，並已考慮及明白相關的風險及責任，亦
會自行購買相關的個人意外保險。IV.本人同意授權大會及傳媒使用相關的活動相片、錄影片段、錄音片段或任何資料及記錄，作為活動推廣及宣傳之用。V. 本人同意接受大會有關活動的宣傳資料及訊息。
I hereby declare participation of “The Clearwater Bay Golf and Country Club • Haven of Hope Christian Service ‘Walk For Hope’ HOHCS Charity Walk 2024”, and willing to comply with the regulations stipulated by 
the HOHCS, all sponsors and supporting groups of this event (refer to as “The organizer” below), including: I. The information that I provide on the registration form and the relevant documents are accurate and 
correct. II. I have undergone enough training and in good physical condition with the ability to complete the event, and will solely undertake all the responsibilities. III. I volunteer to participate in this event, and have 
duly considered and understood the relating risks and responsibilities. I will purchase personal accident insurance plan for the event. IV. I agree to authorise the organizer and media use of the relevant event photos, 
video clips, audio recordings or other information and records for promotion and publicity. V. I agree to receive publicity materials and information from the organizer.  

  本人 明白及同意 豁免法律責任及聲明。 I read and understand the waiver of liability and declaration.

個人資料收集聲明 Statements on Personal Data Collection
基督教靈實協會 (下稱靈實) 尊重  閣下所提交的個人資料，您所提供的個人資料只限用於靈實發出捐款收據、通訊、籌募經費及收集捐款者意見之用。在未得您的事先同意前，我們不會向其他人士或機構披露
所收集的個人資料。靈實並會確保所有個人資料都根據《個人資料(私隱)條例》所載的規定妥善保存及使用。如  閣下需要查閱或修正你的個人資料，請在辦公時間內致電2703 3290，電郵至 privacy@hohcs.org.hk    
或致函至香港新界將軍澳靈實路7號與本會傳訊及籌募部聯絡。
Haven of Hope Christian Service (hereafter as “HOHCS”) respects the personal information that you provide. Your personal information will be solely used for the purposes of sending donation receipts by HOHCS, 
communication, fundraising appeals and collection of donors’ opinions. We will not disclose your personal information to any third parties or organizations without your prior consent. HOHCS ascertains the 
preservation and usage of all the personal information in strict adherence to the relevant provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance. If you wish to access to or correct your personal information, please 
contact: 2703 3290 during office hours, email to privacy@hohcs.org.hk, or mail to: The Communications and Resource Development Department, Haven of Hope Christian Service, 7 Haven of Hope Road, Tseung 
Kwan O, New Territories. 

 本人同意基督教靈實協會及其服務單位使用本人之個人資料傳遞服務通訊、活動宣傳、發出捐款收據及慈善籌款募捐之用。I agreed that HOHCS and its service units use my personal information for communication, 

publicity of activities, sending donation receipts and fundraising purposes.

活動條款及細則 Terms & Conditions
1.大會將於活動當日進行拍攝，用作推廣義務工作。2.大會已購買第三者保險，建議參加者如有需要，可自行購買個人及其他有關保險。3.大會建議參加者在登記前及參加活動前先行諮詢醫生意見。4.大會保留
本活動之最終決定權，任何有關活動的臨時活動改動或消息，將以「基督教靈實協會」Facebook專頁及官方網頁公佈為準。5.所有獎項均根據大會記錄為準。大會不設上訴機制，並保留最終決定權。6.所有獎
項只會於指定時間頒發，不設補領、預領和代領。7.登記表格一經遞交，即代表相關人士確認及同意接受一切活動的規則、條款和安排。8.大會擁有修改及解釋以上規則的權利，而不作另行通知。如有任何爭
議，大會保留就爭議及與此活動有關任何問題之最終決定權。
1.The organizer will conduct shooting on the event day for promotion of volunteer work. 2. The organizer has purchased third party insurance. If needed, participant can purchase his/her own personal or other 
related insurance. 3. The organizer suggests participant to consult doctor’s advice to make sure if his/her physical condition is suitable for the walk before registration and participation in the event. 4. The organizer 
deserves the right of final decision. Any changes or information with regard to the contingent measures for the event announced by the organizer and posted on the organizer’s Facebook page and official website 
shall prevail. 5. All awards will be based on the organizer’s official record. There will be no appealing mechanism, and the organizer reserves the right of final decision. 6.All the awards will only be presented at 
the designated time, and there will be no replacement, pre-collection or collection on behalf of the winners. 7. Upon submission of the registration form, it would mean that the participant acknowledges and agrees 
to accept all the race requirements, regulations and arrangements. 8. The organizer reserves the right of amending and explaining the above regulations, without prior notice.

捐款人簽署或機構／團體／企業蓋印 
Signature of donor or company chop of organization/group/corporate

日期Date

慷慨捐款 Generous Donation
  本人／機構／團體／企業未能參與『清水灣鄉村俱樂部‧基督教靈實協會「行出希望」靈實慈善行2024』，但樂意捐款支持是次活動。

      I/The organization/The group/The corporate cannot take part in “The Clearwater Bay Golf and Country Club • Haven of Hope Christian Service ‘Walk For Hope’ HOHCS 
Charity Walk 2024”, but am/is willing to make donation to support the event.

捐款金額 Donation amount：   $2,000       $1,000       其他 Others $

  請寄回正式收據予本人／機構／團體／企業  Please mail the official receipt to me/the organization/group/the corporate

捐款人／機構／團體／企業名稱 Name of donor/organization/group/corporate

收據抬頭 Name on Receipt

聯絡人姓名 Name of Contact Person 聯絡電話 Contact No 電郵地址 Email

通訊地址 Correspondence Address

捐款方法 Donation Methods

總額 Total Amount

  直接捐款 Bank Deposit
請將捐款存入靈實「中國銀行」戶口 012-874-1-035785-2，並將銀行存款單連同此表格，郵寄至「新界將軍澳靈實路7號基督教靈實協會傳訊及籌募部」收。
Please deposit to HOHCS’ Bank of China (BOC) account 012-874-1-035785-2 and send the deposit slip, along with this form, to the Communications and Resource 
Development Department, Haven of Hope Christian Service, 7 Haven of Hope Road, Tseung Kwan O, New Territories. 

  信用卡捐款 Credit Card  Visa       Master       AE 

信用卡號碼 Credit Card No. - - - 有效日期 Expiry Date (月月mm /年年yy)

持卡人姓名  
      Name of Card Holder

持卡人簽署  
Signature of Card Holder

  支票捐款 Crossed Cheque ( 支票號碼 Cheque No.：__________________________ )
請於劃線支票抬頭寫上「基督教靈實協會」，並連同此表格寄回「新界將軍澳靈實路7號基督教靈實協會傳訊及籌募部」收。
Please made the cheque payable to “Haven of Hope Christian Service” and send it, along with this form, to the Communications and Resource Development Department, 
Haven of Hope Christian Service, 7 Haven of Hope Road, Tseung Kwan O, New Territories.

豁免法律責任及聲明 Waiver of Liability and Declaration
謹此聲明本人參與『清水灣鄉村俱樂部‧基督教靈實協會「行出希望」靈實慈善行2024』，並願意遵守由基督教靈實協會、所有贊助商及支持是次活動之團體〔以下簡稱「大會」〕所訂的規則，當中包括：I.本人在
登記表格及相關文件提供的資料均正確無誤。II.本人已進行足夠訓練，且身體狀態良好，具備可以完成是項活動之條件，並可自行承擔所有責任。III.本人自願參加是次活動，並已考慮及明白相關的風險及責任，亦
會自行購買相關的個人意外保險。IV.本人同意授權大會及傳媒使用相關的活動相片、錄影片段、錄音片段或任何資料及記錄，作為活動推廣及宣傳之用。V. 本人同意接受大會有關活動的宣傳資料及訊息。
I hereby declare participation of “The Clearwater Bay Golf and Country Club • Haven of Hope Christian Service ‘Walk For Hope’ HOHCS Charity Walk 2024”, and willing to comply with the regulations stipulated by 
the HOHCS, all sponsors and supporting groups of this event (refer to as “The organizer” below), including: I. The information that I provide on the registration form and the relevant documents are accurate and 
correct. II. I have undergone enough training and in good physical condition with the ability to complete the event, and will solely undertake all the responsibilities. III. I volunteer to participate in this event, and have 
duly considered and understood the relating risks and responsibilities. I will purchase personal accident insurance plan for the event. IV. I agree to authorise the organizer and media use of the relevant event photos, 
video clips, audio recordings or other information and records for promotion and publicity. V. I agree to receive publicity materials and information from the organizer.  

  本人 明白及同意 豁免法律責任及聲明。 I read and understand the waiver of liability and declaration.

個人資料收集聲明 Statements on Personal Data Collection
基督教靈實協會 (下稱靈實) 尊重  閣下所提交的個人資料，您所提供的個人資料只限用於靈實發出捐款收據、通訊、籌募經費及收集捐款者意見之用。在未得您的事先同意前，我們不會向其他人士或機構披露
所收集的個人資料。靈實並會確保所有個人資料都根據《個人資料(私隱)條例》所載的規定妥善保存及使用。如  閣下需要查閱或修正你的個人資料，請在辦公時間內致電2703 3290，電郵至 privacy@hohcs.org.hk    
或致函至香港新界將軍澳靈實路7號與本會傳訊及籌募部聯絡。
Haven of Hope Christian Service (hereafter as “HOHCS”) respects the personal information that you provide. Your personal information will be solely used for the purposes of sending donation receipts by HOHCS, 
communication, fundraising appeals and collection of donors’ opinions. We will not disclose your personal information to any third parties or organizations without your prior consent. HOHCS ascertains the 
preservation and usage of all the personal information in strict adherence to the relevant provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance. If you wish to access to or correct your personal information, please 
contact: 2703 3290 during office hours, email to privacy@hohcs.org.hk, or mail to: The Communications and Resource Development Department, Haven of Hope Christian Service, 7 Haven of Hope Road, Tseung 
Kwan O, New Territories. 

 本人同意基督教靈實協會及其服務單位使用本人之個人資料傳遞服務通訊、活動宣傳、發出捐款收據及慈善籌款募捐之用。I agreed that HOHCS and its service units use my personal information for communication, 

publicity of activities, sending donation receipts and fundraising purposes.

活動條款及細則 Terms & Conditions
1.大會將於活動當日進行拍攝，用作推廣義務工作。2.大會已購買第三者保險，建議參加者如有需要，可自行購買個人及其他有關保險。3.大會建議參加者在登記前及參加活動前先行諮詢醫生意見。4.大會保留
本活動之最終決定權，任何有關活動的臨時活動改動或消息，將以「基督教靈實協會」Facebook專頁及官方網頁公佈為準。5.所有獎項均根據大會記錄為準。大會不設上訴機制，並保留最終決定權。6.所有獎
項只會於指定時間頒發，不設補領、預領和代領。7.登記表格一經遞交，即代表相關人士確認及同意接受一切活動的規則、條款和安排。8.大會擁有修改及解釋以上規則的權利，而不作另行通知。如有任何爭
議，大會保留就爭議及與此活動有關任何問題之最終決定權。
1.The organizer will conduct shooting on the event day for promotion of volunteer work. 2. The organizer has purchased third party insurance. If needed, participant can purchase his/her own personal or other 
related insurance. 3. The organizer suggests participant to consult doctor’s advice to make sure if his/her physical condition is suitable for the walk before registration and participation in the event. 4. The organizer 
deserves the right of final decision. Any changes or information with regard to the contingent measures for the event announced by the organizer and posted on the organizer’s Facebook page and official website 
shall prevail. 5. All awards will be based on the organizer’s official record. There will be no appealing mechanism, and the organizer reserves the right of final decision. 6.All the awards will only be presented at 
the designated time, and there will be no replacement, pre-collection or collection on behalf of the winners. 7. Upon submission of the registration form, it would mean that the participant acknowledges and agrees 
to accept all the race requirements, regulations and arrangements. 8. The organizer reserves the right of amending and explaining the above regulations, without prior notice.

捐款人簽署或機構／團體／企業蓋印 
Signature of donor or company chop of organization/group/corporate

日期Date


